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Mødedeltagere: 
 
Mødet afholdes kl 17 -20 på GXU. 
Der serveres en let anretning 
 
Mødedeltagere: 
Forældrevalgte  
Per Gulstad 
Morten Frank 
Merete Jelsbak 
 
 

 
 
 
 

Medarbejderrepræsentanter  
Aino Dvinge 
Tobias Wendt Jensen  
 
 

   
Fra organisationer med interesse i 
GXU 
Tue Hækkerup 
Eva Steensen  
Tina Jensen  
Karina Marcher 
Vakant 
  

 
 
 
 

 

Elevrepræsentanter 
Vakant 
Vakant 

 
 

Sekretærer 
Jesper Væver Jensen 
Annette Thisted  
Mia Langner  

 

 

 
 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

419 Præsentation af bestyrelsesmed-
lemmerne og konstituering af 
Bestyrelsen. 

Efter en præsentationsrunde og en kort introdukti-
on til Ungdomsskoleplanen, konstituerede bestyrel-
sen sig. 
Morten valgt som formand 
Per som næstformand 

420 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

421 Godkendelse af referat Referatet fra mødet i maj medsendes referatet fra 
dette møde, da de nye medlemmer ikke har fået det 
tilsendt 

422 Skoleårets start GXU- Skole 
A) Klasser og elever 

 
 
 
 
 

 
A) Der er startet én 10 klasse med 26 elever. 

Det er overvejende elever fra Gladsaxe. 
Der er startet Fire modtagerklasser med pt.  
42 elever indskrevet, men der er flere elever 
på vej. 
Der  er startet 8 klasser i Heltidsundervis-
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B) Skoleplanen: 

• Det pædagogiske grund-
lag 

• Det professionelle grund-
lag 

• Alle børn skal lære 

• Deltagelsesmuligheder 
for alle 
 

C) Forældre og elevfeedback 
Forældre arrangement i 
juni måned 2023 
 

ningen (HU). Der er 60 elever hvoraf de er 
42 visiterede. Det er aftalt med forvaltnin-
gen at vi åbner en klasse mere i HU, da der 
er flere elever som vil blive visteret tilGXU. 
Det vil blive med klasse for unge med autis-
me. 
 
 
Alle skole i Gladsaxe skal udarbejde en sko-
leplan. Den er lavet som en Powerpoint 
præsentation. Den blev gennemgået og ved-
lægges referatet som bilag. 
 
 
 
 
 
I juni gennemførte GXU-skole et forældre 
feedback arrangement, hvor alle forældre 
var inviteret. Der dukkede ca. 15 forældre 
op primært fra HU.  
På baggrund af forældrenes feedback er der 
blevet indført flere skole-hjemsamtaler og 
forældremøder i dette skoleår. Ligeledes er 
der blevet indsat forskellige deadlines i vo-
res fælles kalendersystem, så det fremgår 
hvornår der skal informeres om årsplaner 
mv. 
Det påtænkes at gennemføre et tilsvarende 
arrangement i dette skoleår.  
De slides som blev vist på mødet er i samme 
bilag som skoleplanen 
 

423 Opfølgning på bestyrelsens brev 
til BUU 
 

Bestyrelsen rettede henvendelse til BUU med dels 
bemærkninger til inspirationskatalogets punkt om 
lukning af Læringscampen og dels til den manglende 
finansiering for 2023 af udvidelsen af modtagerklas-
sen med elever fra især Ukraine og Iran. 
Morten modtog et svar fra BUU, hvor de takker for 
henvendelsen og vil tage pointerne med i den vide-
re behandling af budgettet. 
Lukningen af Læringscampen blev sendt i økonomi-
udvalget og indgår nu som en dels af Borgmesteren 
budgetforslag, så det vides først med sikkerhed om 
den bliver lukke, når der ligger et budgetforlig 
 
I forhold til den manglende finansiering af modta-
gerklassetilbuddet, har GXU efterfølgende fået til-
ført en million kroner som en budgetkorrektion. Det 
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er således en administrativ beslutning, som ikke har 
krævet politisk behandling. 
 

424 GXU-Fritid 
A) Elevstatistik 2022-23 
B) Program og tilmeldinger 

2023-24 
 

 
A) Den med dagsordenen udsendte elevstatisk blev 
vendt, og den giver anledning til at gå i dialog med 
især Mørkhøj og Skovbrynet skole om der skal 
iværksættes særlige indsatser for de unge i de om-
råder. 
B) Programmet for 2023-24 blev omdelt. Der er på 
nuværende tidspunkt kommet 936 tilmeldinger til 
de 95 hold, som er udbudt. 
Det blev bemærket som særligt positivt at det dæk-
ker over 535 cpr. elever, hvilket er ca. 100 flere end 
sidste år. Det giver grundlag for en hypotese om at 
vores udbud med flere hold og især flere weekend-
hold giver flere unge lyst til at deltage på Ungdoms-
skolehold 
 

425 Ordet frit 
 

Morten efterspurgte emner til bestyrelsesmøderne 
Det blev foreslået at bestyrelsens opgave med at 
føre tilsyn med GXUs drift også kunne foregå vedop-
læg fra personalet om forskellige dele af skolens 
virke. F.eks. eksempler på specialundervisning og 
eksempler på hvordan undervisningsdifferentiering 
håndteres. 
 
Bestyrelsen vil gerne følge planlægningen omkring 
genhusningen af Søborg skole. 
 
Afslutningsvis gjorde Jesper opmærksom at der er 
sendt et lovforslag om afskaffelse af UPV i høring. 
 

 
 
 


